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Občinski svet Občine Mozirje                                                                                                                                         Zapisnik 6. redne seje 

 

 

ZAPISNIK 

6. redne seje Občinskega sveta Občine Mozirje, ki je bila v torek, 19.12.2023. 

Seja je potekala v sejni sobi Občine Mozirje. 

 

 

Sejo je vodil župan Občine Mozirje – Ivan Suhoveršnik. 
 

Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta Občine Mozirje: 

mag. Peter GOLTNIK, Urška CAR, mag. Borut Repše, Alenka SKOK, Marko PRESEČNIK, 

Roman ČRETNIK, Boštjan GOLIČNIK, Jožef JELEN, Nada BRINOVŠEK, mag. Damjan 

KOCJANC, Alenka BREZOVNIK, Miha BRODNIK 

 

Opravičeno odsotni: Janez PIRNAT  

 

Nadzorni odbor: / 

 

Ostali navzoči: Jože Sinur, mag. Ivo Glušič 

  

Seja se je pričela ob 17.00 uri.  
 

Navzočih je bilo 12 članov občinskega sveta. 
 

S sklicem seje so člani občinskega sveta prejeli predlog dnevnega reda 6. redne seje Občinskega 

sveta Občine Mozirje.   

Ker gradivo za 3. točko: Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Trško jedro Mozirje, 

druga obravnava, ni bilo ustrezno pripravljeno, je župan predlagal umik te točke. 

 

Tako je bil sprejet naslednji dnevni red: 

  

1. Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje Občinskega sveta Občine Mozirje z dne 

7.11.2023 – priloga  

2. Odlok o proračunu občine Mozirje za leto 2024, druga obravnava - priloga (poročevalec: 

Ivan Suhoveršnik) 

3. Sklep o načinu financiranja političnih strank v Občini Mozirje za leto 2023, priloga  

(poročevalec: Ivan Suhoveršnik, župan) 

4. Predstavitev projekta umestitve vile - blokov Podrožnik 

5. Prodaja zemljišča 

6. Poročilo nadzornega odbora  (poročevalec: dr. Marta Svetina Veder, predsednica NO) 

7. Vprašanja in pobude  

 

 

SKLEP: 

Občinski svet občine Mozirje sprejme dnevni red 6. redne seje Občinskega sveta Občine 

Mozirje. 

Dnevni red je bil sprejet soglasno. 
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K 1. točki dnevnega reda 

 

Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje Občinskega sveta Občine Mozirje z dne 

7.11.2023 

 

Na ostalo vsebino zapisnikov ni bilo pripomb. 

Sprejet je bil naslednji 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Mozirje potrjuje zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine 

Mozirje z dne 7.11.2023  

Sklep je bil sprejet soglasno. 

 

 

K 2. točki dnevnega reda 

 

Odlok o proračunu občine Mozirje za leto 2024, druga obravnava  

 

Uvodno poročilo je podal Ivan Suhoveršnik: 

S proračunom za leto 2024 so predvideni prihodki in odhodki občine Mozirje za obdobje 

tekočega leta 2024.  Glede na predvidene prilive v letu 2024 je poraba orientirana na naslednja 

glavna področja in sicer:  

1. Izvedba investicij, ki so bila odobrena iz razpisov RS: 

1. Gradnja ZD Nazarje. (vir: Sredstva RS in lastna sredstva vseh občin v 

Zgornjesavinjski dolini). 

2. Obnova ZP Ljubno. (vir: Sredstva RS in lastna sredstva vseh občin v Zgornjesavinjski 

dolini). 

3. Sanacijski posegi po poplavi v avgustu 2023 (vir: Ministrstvo za naravne vire in 

prostor) 

2. Investicijske obveznosti občine: 

1. Pridobitev projektne dokumentacije (vodovod Letošč, kolesarske povezave,  

(vir: Občina Mozirje) 

3. Tekoče obveznosti občine: 

1. Obseg sredstev za tekočo porabo (občinska uprava, zavodi, vzdrževanje javne 

infrastrukture ..., ) 

2. Dotacije društvom 

 

V času javne razprave so bili v predlog proračuna zajeti naslednji popravki: 

Prihodki: 

1. Poveča se dohodnina za 9.884 eur – sklep vlade 

2. Povečajo se sredstva iz državnega proračuna za 33.802 eur – stroški plač v javnem sektorju 

3. Povečajo se sredstva za uravnoteženje občin za 7.134 eur – sklep vlade 

Odhodki: 

1. Planira se odpravnina v višini 7.000 eur – odhod zaposlenega v pokoj 

2. Povečajo se splošni materiali in storitve za 1.500 eur – občinski praznik in prireditve 

3. Povečanje rezerve za 148,26 eur – Splošna rezerva 

4. Povečajo se investicijski transferi zavodom za 9.128 eur – oprema knjižnice Mozirje 

5. Poveča se investicijski transfer občinam za 23.199 eur – CVIU Velenje 

6. Povečajo se transferi nepridobitnim organizacijam za 500 eur – društvo ZZB 

 

Predlogi in sklepi matičnih odborov: 

Odbor za Javne finance: 

1. Odbor za javne finance Občine Mozirje predlaga, da Občinski svet občine Mozirje imenuje 

Odbor za javne finance za nadzor nad porabo denarja, ki je namenjen sanacijskim ukrepom 

po poplavi avgusta 2023. 
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2. Odbor za javne finance Občine Mozirje zadolžuje občinsko upravo, da trimesečno poroča o 

porabi sredstev po poplavi (pred poročilom na RS) 

3. Odbor za javne finance Občine Mozirje bo o porabi denarja za sanacijske namene redno 

poročal na Občinskem svetu Občine Mozirje 

4. Odbor za javne finance Občine Mozirje zadolžuje občinsko upravo, da do seje Občinskega 

sveta uskladit PP in NRP, PP in dokument ravnanja z stvarnim premoženjem 

5. Ob upoštevanju zgornjih pripomb, Odbor za javne finance pri Občinskem svetu Občine 

Mozirje predlaga, da Občinski svet  sprejme Odlok o proračunu Občine Mozirje za leto 2024 

v predlagani obliki in vsebini. 

Odbor za gospodarske dejavnosti: 

Odbor za gospodarske dejavnosti pri Občinskem svetu Občine Mozirje predlaga, da Občinski 

svet  sprejme Odlok o proračunu Občine Mozirje za leto 2024 v predlagani obliki in vsebini. 

Odbor za negospodarske dejavnosti: 

Odbor za negospodarske dejavnosti pri Občinskem svetu Občine Mozirje predlaga, da Občinski 

svet  sprejme Odlok o proračunu Občine Mozirje za leto 2024 v predlagani obliki in vsebini. 

Statutarno pravna komisija: 

Statutarno pravna komisija pri Občinskem svetu Občine Mozirje predlaga, da Občinski svet  

sprejme Odlok o proračunu Občine Mozirje za leto 2024 v predlagani obliki in vsebini. 

 

Razprava: 

Glavni poudarki pa so: 

• Investicijsko vzdrževanje cest; zakaj tako malo sredstev? 

o V proračunu 2024 so zajeta sredstva za nujna vzdrževalna dela (pluženje, popravilo 

znakov, bankin, …), vsa investicijsko vzdrževalna dela po so zajeta v program sanacij 

po poplavi. 

• TIC Mozirje; znatno povečanje sredstev, več kot 10% 

o V letu 2024 poteče pogodba z dosedanjim upravljalcem TICa. Glede na razgovore, bo 

verjetno v naslednjih letih strošek večji, sicer bo denar ostal v proračunu. 

• Denar za sanacijo po poplavi; Nujno je, da Odbor za gospodarske dejavnosti oblikuje 

prioritete za sanacijo po poplavi, potem pa Odbor za javne finance izvaja nadzor nad porabo 

denarja, ki je namenjen sanacijskim ukrepom po poplavi avgusta 2023. 

• Poročanje o porabi sredstev; občinska uprava  ali pristojni odbor naj trimesečno poroča 

Občinskemu svetu o porabi sredstev po poplavi (pred poročilom na RS) 

• Delovanje občinske uprave; v času sej Odborov ni bilo župana, pohvaliti je potrebno 

zaposlene v občinski upravi, da so bile vse aktivnosti normalno izpeljane. 

• NUSZ 2023; Glede na poplave v avgustu 2024, bi bilo primerno (to zakonodaja omogoča), da 

bi se poplavljencem zmanjšal  NUSZ. 

o V letu 2023, je zaradi poznanih razmer občina Mozirje izdala seznam za plačilo 

NUSZ v septembru in sicer brez tistih zavezancev, ki so v poplavah izgubili domove. 

Glede na pridobljeno pomoč po poplavah (Karitas, Rdeči križ, 20% izplačilo ocenjene 

škode RS, …), ni utemeljenega razloga za dodatno znižanje plačil NUSZ. 

 

Po razpravi so bili sprejeti naslednji  

Sklepi: 

1. Občinski svet občine Mozirje imenuje Odbor za gospodarske dejavnosti in Odbor za 

javne finance za nadzor nad porabo denarja, ki je namenjen sanacijskim ukrepom po 

poplavi avgusta 2023. 

2. Občinski svet občine Mozirje zadolžuje  Odbor za javne finance Občine Mozirje in  

občinsko upravo, da trimesečno poroča o porabi sredstev po poplavi (pred poročilom na 

RS). 

3. Občinski svet  sprejme Odlok o proračunu Občine Mozirje za leto 2024 v predlagani 

obliki in vsebini . 

Sklepi so bili sprejeti soglasno. 
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K 3. točki dnevnega reda 

 

Sklep o načinu financiranja političnih strank v Občini Mozirje za leto 2023 

 

Uvodno obrazložitev je podal župan Ivan Suhoveršnik: 

Zakon o političnih strankah (Ur.l. RS št. 100/05 UPB, 103/07 in 99/13), v 26. členu določa, da 

lokalne skupnosti  v skladu s tem zakonom financirajo stranke. 

Pristojni organ občine – občinski svet lahko določi, da stranka, ki je kandidirala kandidate na 

zadnjih volitvah za občinski svet, dobi sredstva iz proračuna lokalne skupnosti sorazmerno 

številu glasov volivcev, ki jih je dobila na volitvah. Pri opredelitvi višine sredstev se izhaja iz 

izhodišča, da ta ne smejo presegati 0,6 % sredstev, ki jih ima lokalna skupnost opredeljene po 

predpisih, ki urejajo financiranje občin in s katerimi lahko zagotovi izvajanje ustavnih in 

zakonskih nalog.  

Predlagamo, da občinski svet potrdi višino financiranja političnih strank v odstotku, kot so bile 

stranke financiranje v letu 2024 in to je v višini 0,4 % primerne porabe. 

Predlagana višina financiranja političnih strank bi proračunsko postavko "01019005 Politične 

stranke", za leto 2024 obremenila v višini 13.600,00 EUR. 

 

Po krajši razpravi je bil sprejet naslednji 

SKLEP : 

Občinski svet Občine Mozirje sprejema Sklep o načinu financiranja političnih strank v 

občini Mozirje za leto 2024, v višini 0,4% primerne porabe, to je 13.600,00 EUR. 

Za: 9 članov 

Proti: 0 članov 

 

 

 

K 4. točki dnevnega reda 

 

Predstavitev projekta umestitve vile - blokov Podrožnik 

 

Uvodno obrazložitev je podal Jože Sinur: 

Predlagatelj želi od lastnikov severnega dela Ureditvenega načrta Podrožnik odkupiti zemljišča 

za gradnjo 9-ih vila blokov s po 6 oziroma 8 stanovanj. Za izvedbo projekta bo predlagatelj 

izvedel spremembe in dopolnitve UN Podrožnik oziroma izdelal nov OPPN za omenjeno 

območje. Območje bo komunalno opremil in objekte oziroma stanovanja ponudil na trgu za 

prodajo. 

Razprava: 

Marko Presečnik: 

Dejstvo je, da je ta predel že zazidljiv, ampak za individualno gradnjo, kar pomeni manjšo 

gostoto poseljenosti in verjetno daljše časovno obdobje. Blokovna gradnja, pa bo izvedena v roku 

2 do 3 let, kar bo imelo za posledico skokovit porast prebivalstva za 250 do 300 ljudi. To pa 

zahteva predhodno analizo vplivov na šolo, vrtec, zdravstvo, vodovod, kanalizacijo, ceste, … 

Upoštevati je potrebno še vpliv zalednih voda. 

Car Urška: 

Pred odločitvijo, blokovna gradnja da ali ne, je dejansko potrebno prej ocenit kakšen bo vpliv na 

šolo, vrtec, zdravstvo, vodovod, kanalizacijo, ceste, skratka na javno infrastrukturo. 

Jože Jelen:, 

Osnovno vprašanje je, kaj v Mozirju želimo, ali želimo dodatna stanovanja, ali želimo blokovno 

gradnjo ali individualno gradnjo? Ali želimo priseljevanje iz »mokrišč«? 

Glede na letošnjo izkušnjo s poplavami, je dobro imeti nekaj prostora na »rezervi«. 

Damjan Kocjanc: 
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Dobro bi bilo investitorju jasno povedat, kaj je mogoče in kaj ne. Del odgovora se nakazuje v 

obstoječem OPN, kjer je opredeljena individualna gradnja. 

 

Po živahni  razpravi je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP : 

Občinski svet Občine Mozirje glede na informacije o blokovni pozidavi Podrožnika 

ocenjuje, da blokovna pozidava v tem območju ni primerna. Ostane naj individualna 

stanovanjska gradnja, kot je predvideno v OPN. 

 

Sklep je bil sprejet soglasno. 

 

 

K 5. točki dnevnega reda 

 

Prodaja zemljišča 

 

Uvodno obrazložitev je podal Jože Sinur: 

Vlagatelj Marjan Brodnik, lastnik parcele 430/11 k.o. Mozirje in njegov sosed Bastelj Dejan 

lastnik parcele 434/12 želita pridobiti oziroma odkupiti parcele številke 430/29 in 434/21, ter del 

parcele št. 442/17 k.o. Mozirje v lasti Občine Mozirje. Parceli št. 430/29, 434/21 in del parc. št. 

442/17 so po namenski rabi stavbna zemljišča podrobne namenske rabe SS – stanovanjske 

površine. Velikost parcele št. 430/29 je 175m2, parcele št. 434/21 pa 118m2 in del parc. 442/17 

(za odkup) cca. 31 m2. 

 

Po krajši  razpravi je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP : Občinski svet občine Mozirje se strinja, da se severni del stavbnega  zemljišča na  

parc. št. 430/29 in 434/21 k.o. 920-Mozirje odproda predlagateljema in da se del parcele 

442/17 k.o. Mozirje ne odproda. Vse stroške postopkov nosi kupec.  

Sklep je bil sprejet soglasno. 

 

 

K 6. točki dnevnega reda 

 

Poročilo nadzornega odbora 

 

Uvodno obrazložitev je podal Ivo Glušič: 

Nadzorni odbor je v letu 2023 pregledal: 

1. investicije ki so potekala v letu 2023 

2. polletno poročilo poslovanja Občine Mozirje 

Obe poročili sta priloženi k vabilu za sejo. 

 

 

Posebnega sklepa k tej točki ni bilo. 

 

 

 

K 7. točki dnevnega reda 

 

Vprašanja in pobude  

Brodnik Miha: 

AP Gneč; ob zaključku kolesarske steze, so razmere za avtobusno postajališče ne mogoče. 

Potrebno je urediti, projekt, izvedba, terminski plan. 



6 
 

• Projekt je domeni države, sicer je v načrtovanju (Projektiva Celje), ki ima pooblastilo 

občine za ureditev potrebne dokumentacije. Z lastnikom zemljišča je dogovorjeno. Na 

Mozirski strani se je odstranila ograja in je pripravljen prostor kot je bil načrtovan 

vzporedno z gradnjo kolesarske steze. Terminski plan je odvisen od države, ki je financer. 

Hribernikova ulica; ob priključku na šmihelsko cesto je potrebno ogledalo. 

• Ob upoštevanju predpisov, hitrost 30km/h, upoštevaje STOP znak, kjer se je potrebno 

ustavit, je križišče dovolj pregledno, da ni potrebe po ogledalu 

Kocjanc Damjan: 

AP Gneč; na tem delu sta dve postajališči, ena je v občini Mozirje, druga v občini Šmartno ob 

Paki. Kako je tam, rešiti je potrebno oboje v korist naših občanov. 

• Pojasnjeno- glej 1. točka 

Brinovšek Nada: 

AP Preseka; potreben je prehod za pešce med postajama čez regionalno cesto. 

• Ta pobuda je bila dana na Direkcijo za ceste. Odgovor: premalo peš prometa, da bi bil 

prehod upravičen. 

Šolska ulica; še zmeraj razkopana, delno poasfaltirana, ne dokončana, izredne udarne jame. 

• JPK zadevo ureja, ker je pri asfaltiranju zmanjkalo asfalta, bo urejeno v najkrajšem času. 

Čretnik Roman: 

Zajeda nabrežine Savinje pri jezu v Mozirju; Potrebno urediti, to kar je bilo narejeno v avgustu, je 

oktobra voda spet odnesla. 

• Poseganje v brežino in končna ureditev je v pristojnosti države. Država ima ta del v svojih 

sanacijskih načrtih. Občina ureditev potke. 

Jelen Jože: 

Cesta na rožnik; Obnavlja se cesta, pa nihče ne ve kje se začne, kje konča, ali bo tam še vodovod, 

kanalizacija, …? 

• Na Krahelnovem je v izvedbi črpališče, v sklopu gradnje ceste in kanalizacije se bo 

uredila infrastruktura, ki zadeva cestno telo, da ne bo kasneje posegov v novo cestišče. 

Goličnik Boštjan : 

Ceste po Šmihelu; so slabo vzdrževane, asfaltne krpe niso odrezane, samo z asfaltom zasute, niso 

povaljane, …,  vse je narejeno »na pol«. 

• V zadevi ceste na Golte je v izvedbi projektna dokumentacija za sanacijo po poplavah za 

celotno cesto. Prav tako najbolj dotrajani odseki ceste Borovnik- Žlebnik in proti 

Verbuču. 

Presečnik Marko: 

Cesta Soteska; Dobro bi bilo če bo za praznične dni decembra odprta, sicer bodo izredne kolone. 

Cesta Soteska – škarpa; V delu kjer je nova škarpa, je korito Savinje cca 2m ožje; kaj to pomeni 

za poplavno varnost Mozirja, predvsem pa Lok, ki so permanentno poplavljene. 

Golobi nad kaplanijo Mozirje; urediti, je ne ugledno, nevarno, … 

• Investitor ureditve regionalne ceste in vodotoka Savinja je država, ki naroči tudi projektno 

dokumentacijo. Koliko in kakšen vpliv na poplavno varnost imajo zeleni otoki v Preseki 

in podobni posegi kot je omenjena škarpa, ja v domeni vodarjev in hidravlike. Zadeva 

mora biti usklajena z vsemi soglasodajalci (ribiči, naravovarstveniki!!) . Potrebno bo 

počakati na projekt ki ga izdeluje država. 

Car Urška: 

Poplavna varnost; Za poplavno varnost Mozirja se načrtujejo suhi zadrževalniki. Kje v Mozirju, 

kje pred Mozirjem in kje dolvodno od Mozirje? Kakšne so variante? 

• Ne razpolagamo še z nobenimi novimi verodostojnimi informacijam. V vsakem primeru 

gre za zelo kompleksno zadevo. Zadeva je v projektni fazi. 

 

Seja je bila zaključena ob 18.45 uri. 

 

Zapisal :                      ŽUPAN OBČINE MOZIRJE 

mag. Ivo Glušič            Ivan Suhoveršnik 

 




